



**Iltakoulu ry**  
Hallituksen kokous 5/2024

## PÖYTÄKIRJA

**Aika** Keskiviikko 6.3.2024 klo 17  
**Paikka** Ylävitonen, Pinni A  
Tampereen yliopisto, Pinni A  
Kanslerinrinne 1, 33014 Tampere

**Läsnä** Anni Ketola, puheenjohtaja  
Roosa Pajunen, sihteeri  
Kia Katjos *saapui 17.53*  
Anni Hasu  
Veera Vikman  
Kaisla Kurki  
Vertti Alamännistö  
Lassi-Olavi Mäkinen  
Meeri Vehmersuo  
Nette Länsipuro  
Selma Vadén

### 1. Kokouksen avaaminen

Kokous avattiin ajassa 17.01.

### 2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

### 3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Nette Länsipuro ja Lassi-Olavi Mäkinen.

#### **4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen**

Anni Ketola ehdotti, että esityslistasta poistetaan kohta 20. Marrasjuhlat, koska kohdasta vastaava hallituslainen ei päässyt osallistumaan kokoukseen eikä siihen ole läpikäytäviä asioita tässä kokouksessa. Ehdotus hyväksyttiin.

#### **5. Ilmoitusasiat ja posti**

Pareto Ry on kutsunut iltakouluaisia heidän kevätkokoukseensa 13.3., mikäli iltakoululaisissa on kiinnostuneita Pareton toiminnasta tai jäsenyydestä. Iltakoulu kiittää kutsusta.

#### **6. Talous**

##### **a) Taloustilanne**

Tilillä on kokouksen aikaan rahaa 36 436,67 euroa.

##### **b) Laskut ja korvaukset**

Anni Hasu ehdotti, että Veera Vikmanille maksetaan 37,50 € Managerin vuosijuhlien illalliskortista. Kulut menevät ulkosuhteiden budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.

Anni Hasu ehdotti, että Saila Jussilalle maksetaan 34,50 € postimerkkien ostamisesta kide.app myyntejä varten. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan merkkien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.

Anni Hasu ehdotti, että Svenska Vägörehetsföreningen i Tammerfors r.f:lle maksetaan 540,00 € HHB-juhlatilan vuokraamisesta maisterisitsejä varten. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.

Anni Hasu ehdotti, että Euroopan parlamentille maksetaan 827,28 € vierailusta Euroopan parlamenttiin syksyn 2023 ekskursiolla. Kyseessä on syksyllä saadun parlamenttituen ylimenevä osuus. Kulut menevät ulkomaan ekskursion budjetista ja katetaan osallistumismaksuilla. Ehdotus hyväksyttiin.

#### **7. Sähköiset päätökset**

- a) Anni Hasu ehdotti 22.2.2024, että maksetaan Peppi Sahlbergille 31,07 € kauramaidon, kahvin ja suodatinpussien ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja

katetaan kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.

- b) Anni Hasu ehdotti 28.2.2024, että maksetaan Punamusta oy:lle 188,48 € pride-approjen appropasseista. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- c) Anni Hasu ehdotti 28.2.2024, että maksetaan Hef group Oy:lle 252,88 € prideaprojen haalarimerkeistä. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- d) Veera Vikman ehdotti 5.3.2024, että maksetaan Anni Hasulle 37,50 € Managerin vuosijuhlien illalliskortista. Kulut menevät ulkosuhteiden budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.
- e) Saila Jussila ehdotti 5.3.2024, että käytetään 46,00 € postimerkkeihin kide.appista tilattujen haalarimerkkien postitusta varten. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan merkkien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- f) Roosa Pajunen ehdotti 6.3.2024, että hankitaan ainejärjestötilaan kahvia ja kahvimaitoa sekä leivontatarvikkeita pullatiistaita varten enimmillään 40 eurolla. Kulut menevät ainejärjestötilan budjetista ja katetaan kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.

## **8. Palaute hallitukselle**

Hallitus on saanut positiivista palautetta Helsingin ekskursion ja tämän kuun kulttuurikatsauksesta. Hallitus kiittää lämpimästi palautteista.

## **9. Menneet tapahtumat**

### **a) Ekskursio Helsinkiin 22.2.**

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Iltakoulun vierailut olivat onnistuneita ja iltaohjelma Valta Ry:n kanssa myös.

### **b) Pikkulaskiainen 29.2.**

Iltakoululaisia osallistui tapahtumaan ja kaikki liput haettiin ainejärjestötilasta ennen tapahtumaa. Hallituksesta tapahtumaan osallistuneet pitivät tapahtumasta.

## **10. Tulevat tapahtumat**

### **a) Neulontakerho 7.3.**

Tapahtuma järjestetään huomenna. Tapahtumaan tulossa pientä purtavaa ja siitä pyritään vielä muistuttamaan jäsenistöä ennen tapahtuman alkua. Vertti Alamännistö ehdotti, että tapahtumaa varten ostetaan enimmillään 5 € tarjoiluja. Kulut menevät kulttuuribudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.

### **b) Prideapprot 12.3.**

Pride-approt hyvällä mallilla. Jatkolippuja on vielä jäljellä.

### **c) Vihersitsit 14.3.**

Vihersitsit loppuunmyyty ja hyvällä mallilla suunnittelu. Jatkopaikkana tapahtumalla on Kaijakka.

### **d) Kahvia ja kv-politiikkaa 18.3.**

Tapahtuman suunnittelussa ja puhujien löytämisessä on ollut hankaluuksia. Tapahtuma joudutaan harmillisesti perumaan, mutta samankaltainen tapahtuma pyritään järjestämään syksyllä.

### **e) Viiniä sohvalla 21.3.**

Tapahtuman teema on Euroopan unionin parlamentti ja tapahtumalla vierailijana on Tapio Raunio. Tapahtuman tukihenkilönä toimii Vertti Alamännistö. Vertti Alamännistö ehdotti, että tapahtuman tarjoiluja varten käytetään 40 € rahaa. Kulut menevät kulttuuribudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.

### **f) Maisterisitsit 22.3.**

Tapahtuman lipunmyynti maanantaina 11.3. maistereille ja keskiviikkona 13.3. muille. Toastmastereita tapahtumalle ei ole vielä lyöty lukkoon. Tapahtuman jatkot on Kaijakassa. Tapahtuman tukihenkilöinä toimii Veera Vikman ja Kia Katjos.

*Vertti Alamännistö poistui kokouksesta ajassa 17.30.*

*Vertti Alamännistö palasi kokoukseen ajassa 17.31.*

**g) Trivial Perseet 10.4.**

Tapahtuman suunnittelu on aloitettu. Iltakoululta tarvitaan vapaaehtoisia rastinpitäjiksi. Lipunmyynti alkaa 26.3.

**h) Ruotsinlaivasimulaatio 16.4.**

Tapahtuman suunnittelu aloitetaan piakkoin. Anni Hasu ottaa aluksi vastuun tapahtumaa varten tehtävien asioiden listaamisesta ja tapahtumasta vastuu jaetaan useille eri hallituslaisille.

**i) Juomapelirundi 18.4.**

Tapahtumalle on tulossa ainakin SYY pitämään rastia. Myös muita järjestöjä saattaa olla tulossa ja kutsutaan tapahtumaan eri tahoja järjestäjiksi.

**j) Pubiryömintä**

Tapahtumasta on ollut keskustelua Interaktion kanssa, mutta Iltakoulun hallitus päätti, ettei Iltakoulu ole järjestämässä pubiryömintää tänä vappuna. Hallitus näkee, että tapahtuma ei ole ollut suosittu aiempina vuosina, ja samankaltaisia tapahtumia on jo tarjolla vappuna Iltakoulun toimesta sekä muiden tapahtumanjärjestäjien toimesta.

Iltakoulu tulee esittämään Interaktiolle, että tämän tapahtuman sijaan järjestettäisiin Mock YK -tapahtuma yhteistyössä. Kyseinen tapahtuma olisi erilainen, kuin mitä on jo tarjolla ja se voisi kerätä kiinnostuneita osallistujia enemmän myös Iltakoulusta.

*Kia Katjos saapui kokoukseen ajassa 17.53.*

#### **k) Särkän Märkä 24.4.**

Iltakoululaiset pystyvät hankkimaan lipun Särkän Märkään erillisen Google Formsin kautta. Forms on vielä auki ensi viikon perjantaihin asti.

*Kaisla Kurki poistui kokouksesta ajassa 17.58.*

*Kaisla Kurki palasi kokoukseen ajassa 17.59.*

#### **l) Wappumökki 25.4.**

Wappumökin suunnittelu etenee. Mökki ja sauna on saatu varattua hintaan 200 € ja bussikyydistä sovittu myös Henen kanssa. Wappumökille myös suunnitteilla Kyyrpong -kilpailu. Jatkot järjestetään WappuLovessa eli Heidi's Bier Barissa.

#### **m) WappuLove 25.4.**

Tapahtuman suunnittelu on käynnistymässä. Viime kokouksen jälkeen ei oo tullut tapahtuman suhteen mitään uutta tiedotettavaa tai päätettävää.

Iltakoulua on kysytty mukaan Pre-colours etkoille mukaan järjestämään tapahtumaa. Tapahtuma järjestetään 11.4. Kyseessä on poikkitieteellinen tapahtuma. Iltakoulu ei osallistu tapahtuman järjestämiseen, koska Iltakoulun Wappukalenteri on jo hyvin täynnä tapahtumia.

Kevään Beerpong -turnauksen osalta on tulossa tapaaminen muiden järjestöjen kanssa.

### **11. Kulttuuri ja ympäristö**

Työväen larppaajien nollasessio toteutettu 4.3. Se sujui hyvin.

Hiilijalanjäljen laskentaa kokeillaan todennäköisesti neulontakerhotapahtumaan ensisijaisesti, ja jos toimii niin sitä kokeillaan isompiinkin tapahtumiin.

Roskienkeruutapahtuma suunnitteilla keväälle, kun lumet sulavat.

## **12. Viestintä ja sosiaalipolitiikka**

Nettisivuille tehty uusi tenttikysymyslomake. Tenttipankista olisi suunnitteilla käydä keskustelua politiikan tutkimuksen henkilökunnan kanssa.

Vuoden ensimmäinen Anti julkaistu verkossa ja painettu versio on myös matkalla aj-tilaan. Antista on saatu hyvää palautetta.

Suunnitelmissa olisi pitää harkkaesittelyjä Instagramissa kevään aikana.

## **13. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys**

Vaihto-opiskelun täydennyshausta on ilmoitettu jäsenistölle.

Kehitysyhteistyöhön liittyen kommunikaatiossa ongelmia, ja asioiden selvittely edelleen käynnissä.

Interaktion kanssa yhteistyötapahtuma vaihto-opiskelijoille tulossa. Tapahtumassa yhteyshenkilönä Iltakoulun puolelta toimii Anni Ketola. Kyseessä on matalan kynnyksen retkeilytapahtuma.

TIPSY Ry järjestää Global Perspectives -tapahtuman, ja Iltakoulua on pyydetty jakamaan siitä tietoa jäsenistölle.

## **14. Koulutuspolitiikka**

Koulutuspolitiikassa ollut hiljaisempi kausi nyt. Mahdollisesti järjestetään opinnäytetyökahvit maaliskuun loppupuolella.

Kopo-ainejärjestötilapäivystys järjestetään mahdollisesti kevään aikana. Siellä tarkoitus keskustella kurssitarjonnasta ynnä muusta.

## **15. Työelämä ja alumni**

SY:n tapahtumavastaavan ja YKA:n lähettilään kanssa tavattu ja puhuttu yhteistyösopparista ja syksyn kuviosta.

Helsingin Ekskursio meni hyvin.

## 16. Varainhankinta

Neuvoteltu Kaijakan ja Damin kanssa yhteistyösopimuksista. Ne olisi molemmat tarkoitus allekirjoittaa huomenna.

YKA:n kanssa neuvottelut sopimuksesta vielä kesken.

Haalarimainoksia aloitettu kysymään.

Lisää Marx-haalarimerkkejä tulisi tilata. Aloitetaan kysymään tarjouksia.

Iltakoululle on nyt tehty mediakortti.

## 17. Tutorointi ja yhdenvertaisuus

Ensimmäinen tutortapaaminen järjestettiin tiistaina 5.3. ja tapaaminen meni hyvin.

Fuksiviikkojen aikataulua alettu muodostella ja tapahtumien uudistusta ideoitu.

Cortexin fuksivastaavat oli yhteydessä koskien yhteistapahtuman järjestämistä fuksiviikoilla. He ehdottivat esim. fuksiolympialaisten järjestämistä.

Manager kiinnostunut myös yhteistapahtuman järjestämisestä myöhemmin syksyllä.

Kampuskierrroksesta ollaan yhteydessä muutamaaan kiltaan.

Laulukirja työryhmään saatiin mukavasti porukkaa liittymään. Yhdenvertaisuustoimarin kanssa suunnitellaan ekaa tapaamista ja projektin käynnistämistä.

Fukseille myös ensi syksylle suunnitteilla järjestää yliopisto-opiskeluun liittyvä tapahtuma, jossa käydään läpi yliopisto-opiskeluun liittyviä käytänteitä.

*Kaisla Kurki poistui kokouksesta ajassa 18.57.*

*Kaisla Kurki palasi kokoukseen ajassa 18.59.*

## 18. Liikunta ja hyvinvointi

Atalpan palloiluhalli pois käytöstä ylioppilaskirjoitusten takia 7.3. – 28.3. ja silloin siellä pidettävät liikuntavuorot ovat tauolla.

Mahdollisesti järjestetään retkeilytapahtuma tulevaisuudessa ja siitä keskusteltiin.

Tapahtuma järjestetään alustavasti 8.4.



*Kia Katjos poistui kokouksesta ajassa 19.12.*

## **19. Ainejärjestötila**

Ainejärjestötilapäivystykset jatkuvat normaalisti. Perioditauolla ei ollut päivystyksiä. Treyltä tulossa ensi viikolla tiedotusta liittyen ainejärjestötilojen tilajakoon, jota on hieman päivitetty. Iltakoululla ei ole tähän liittyen vielä muuta tietoa.

*Kia Katjos palasi kokoukseen ajassa 19.15.*

## **20. Puheenjohtajan tilannekatsaus**

Puheenjohtaja ei päässyt osallistumaan viimeisimpään syndikaatin tapaamiseen. Huomenna on dekaanilounas, jonne varapuheenjohtaja osallistuu.

## **21. Muut esille tulevat asiat**

Ei muita esille tulevia asioita.

## **22. Seuraavan kokouksen ajankohta**

Seuraavan kokouksen ajankohta päätetään myöhemmin.

## **23. Kokouksen päättäminen**

Kokous päätettiin ajassa 19.17.

---

Anni Ketola, puheenjohtaja

---

Roosa Pajunen, sihteeri

---

Nette Länsipuro, pöytäkirjantarkastaja

---

Lassi-Olavi Mäkinen, pöytäkirjantarkastaja